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Styrelsemöte 

Tid och plats: 2015-01-11 klockan 18:30 – hos Erika Larsson. 
 

Kallade: Lars Bröms, Karin Stegborg, Tommy Örnfjäder, Erika Larsson, Marianne Gillblad. 
Läs igenom: - - - 

 

1. Mötets öppnande 
Lars förklarade mötet för öppnat. 

2. Närvarolista 
Lars Bröms, Karin Stegborg, Erika Larsson och Marianne Gillblad 
närvarade vid mötet. Tommy Örnfjäder hade meddelat förhinder. 

3. Val av mötesfunktionärer 
Lars valdes till mötesordförande, Erika till sekreterare och Karin till 

justerare. 

4. Godkännande av dagordning 
Ärendet för dagen var huvudsakligen planering av årsmötet. 

5. Underlag till verksamhetsberättelse 
Genomförts det gångna verksamhetsåret: 

 Uppfräschning lekplats 

 Omgrävning kompost med förtydning om att där nu endast får 

slängas gräs, löv, blomrens och andra mjuka växtdelar som 

förmultnar inom rimlig tid. 

 TV-anläggningen nedmonterad på Tallbacksvägen. 

Nedmontering av anläggningsmaterial på Orrspelsvägen 
kvarstår. 

 Ny snöröjare kontrakterad 

 En behållare för hushållssopor är utbytt mot ett kärl för 

plaståtervinning så nu har vi två kärl för plast. 
 Våra två nyinflyttade grannar har hälsats välkomna av 

styrelsen med flyttgröt och information. 

 Grannsamverkan har fått en nystart. 

 (Trivselreglerna uppdaterade och publicerade) 

 

6. Genomgång av det tänkta budgetförslaget 
Karins förslag till ny budget granskas. 

7. Genomgång trivselregler 
Vi går igenom gamla trivselregler och stryker vissa och ändrar andra. 
Erika sammanställer och publicerar på hemsidan. 

8. Förslag från styrelsen 
 Lekplatsen kompletteras med ny gungbräda, gunghäst eller 

liknande samt slipning och målning av rutschkanan. Babygunga 

utgår då det inte gått att finna någon som säljer en sådan i en 

fysisk butik och nätbutiken accepterar inte retur i den händelse 
att den inte passar vår äldre gungställning. 

 Parkeringsplatsernas målning 

Vi slutar måla upp pilar på parkeringsplatsen och mäter upp 
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och målar om parkeringsrutorna så de blir jämnstora. Vi tar in 

en offert från en firma som kan måla upp platserna med riktig 
kokfärg. 

 Gatsten återmonteras i backen mellan hus 4 och hus 45 samt 

vid hus 30. På andra ställen där det verkar lämpligare ersätts 
gatstenen med sten för gräsarmering (exempelvis där inte 

riktig gatsten behövs för avrinning av dagvatten). 
 Gatubelysningens kabel skadad i den övre slingan. 

Sammanfattningsvis är 2 av 4 ledare i kabeln skadade 

någonstans i marken. Det krävs minst 2 stycken ledare för att 

det ska fungera. Om ytterligare skada sker på kabeln kommer 
all belysning på den övre slingan slockna och en större 

felsökning samt lokalisering krävas. Därefter grävning och byte 
av kabel i marken. 

9. Att göra innan nästa möte 
Styrelsemedlemmar förbereder sitt sedvanliga material till årsmötet, 

utöver det ska följande göras: 

Erika: 
 Digitalisera och förbättra trivselregler 

 Kontakta valberedningen med information om vad som 

förväntas av dem samt att Marianne och Lars kan tänka sig att 

ställa upp för omval.  
 Mejla samfälligheten om att de ska lämna in motioner.  

 

Tommy: 
 Boka lokal årsmötet (12/3 var bäst för Lars).  

 

10. Mötets avslutande 
Lars tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet: 
Signatur, mötessekreterare 

 
 

 
 
Namnförtydligande, mötessekreterare 

Erika Larsson 

Ort och datum 

Nykvarn 2015-01-13 

 

 

Justerat av: 
Signatur, justerare 

 
 

 
 
Namnförtydligande, justerare 

Karin Stegborg 
Ort och datum 

Nykvarn 2015-01-13 
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